

تعميم رقم ٢٠٢١/١٤-كوفيد
Circular number.14/2021-COVID

Date: 26 May 2021

التاريخ: ٢٦ مايو ٢٠٢١ م

To: All Airlines Operating in the Sultanate of Oman

إلى: كافة شركات الطيران العاملة في سلطنة عمان

Based on coordination with the health authorities in Oman, the Civil Aviation Authority would like to inform all airlines operating in the Sultanate of the following:

بناءً على التنسيق مع الجهات الصحية في السلطنة، تود هيئة الطيران المدني إحاطة كافة شركات الطيران العاملة بما يلي:

1. The period of pre-travel negative COVID-19 PCR test has been amended for long international flights (not less than 8 hours including transit) to be conducted within 96 hours prior to the scheduled time of arrival in Oman. The requirement for negative COVID-19 PCR test for shorter flights is remaining to be conducted within 72 hours.
2. Omani Citizens who are tested positive after recovering from COVID-19 are allowed to travel to the Sultanate if providing proof that they have completed the prescribed quarantine period before taking the COVID-19 PCR test prior to departure to Oman.
3. The other entry requirements as stipulated in previous circulars will remain valid.

1. تعدّل مدة متطلب فحص البلمرة (PCR) لكوفيد-١٩ المسبق قبل السفر إلى السلطنة بالنسبة للمسافرين على الرحلات الدولية الطويلة (التي لا تقل مدتها عن ٨ ساعات شاملة التوقف في مطارات أخرى) لتكون خلال (٩٦ ساعة) من الوقت المتوقع لوصول المسافر إلى السلطنة، مع استمرار إلزامية متطلب فحص البلمرة (PCR) لكوفيد-١٩ قبل الوصول (٧٢ ساعة) لباقي الرحلات.
2. يسمح للعمانيين الراغبين في العودة إلى السلطنة الذين يظهر فحصهم المخبري (PCR) لكوفيد-١٩ نتيجة إيجابية بالرغم من شفائهم منه بالسفر للسلطنة مع تقديم ما يثبت إكمالهم لفترة الحجر الصحي وفقاً للمدة المقررة في الدولة التي أصيبوا فيها بالفيروس.
3. يستمر العمل بالمتطلبات الأخرى لدخول وخروج المسافرين للسلطنة وفقاً للتعاميم السابقة.

Thank you for your cooperation.

شاكرين لكم تعاونكم.

هيئة الطيران المدني
Civil Aviation Authority

